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Abstract (en)
The terminal, used in connectors having a large number of contacts, comprises a body (10) having a forward tubular contact divided by longitudinal
slits (24) into contact fingers and a rear barrel (18) intended to receive an electrical conductor and comprising an external protective tube. The barrel
(18) is continuous and separated from the body by a circumferential enlarged region (22) imprisoned in a flared- out end portion of the external
protective tube. <IMAGE>

Abstract (fr)
La borne, utilisable dans les connecteurs à grand nombre de contacts, comporte un corps (10) présentant un contact tubulaire avant fractionné
par des fentes longitudinales (24) en des doigts de contact et un fût arrière (18) destiné à recevoir un conducteur électrique et comportant un tube
externe de protection. Le fût (18) est continu et il est séparé du corps par un renflement circonférentiel (22) emprisonné dans une partie terminale
évasée du tube externe de protection.
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